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Sosiaali- ja terveyshuollon palvelut tulisi olla saavutettavissa yhdenvertaisesti. Meidän valtuutettujen olisi 

hyvä puolustaa laadukkaiden palveluiden saatavuutta kuntalaisille, mutta myös apua tarvitseville 

ulkopaikkakuntalasille. Akuuttihoito on annettava kaikille sitä tarvitseville. 

Emme voi sulkea terveysasemia tilanteessa, jossa Korona kuormittaa terveydenhuollon henkilökuntaa. 

Lomautukset ja irtisanomiset yt-neuvottelujen kautta ovat erittäin vakava ja ikävä toimenpide. Mielestäni 

emme voisi menettää yhtään hoitohenkilökuntaan kuuluvaa kuntalaista, emmekä kääntää heille selkäänsä. 

Nyt näin valitettavasti tapahtuu. Valtuutetut vastustavat julkisen terveydenhuollon palveluita 

Savonlinnassa. 

 Savonlinnan tulee säilyttää sote-palvelut luotettavalla tasolla, eikä ajaa alas palveluiden pitkäaikaista 

kehitystyötä juuri ennen hyvinvointialueelle siirtymistä.  

Neuvottelut joita Sosterin kanssa on käyty, ovat olleet pienen porukan sessio kaupungilta. Siis vain kaksi 

luottamustehtävissä olevaa ja kaupunginjohtaja, sekä ilmeisesti talousjohtaja. On tuotu esille, että hyvällä 

yhteistyöllä käytiin neuvottelut loppuun. Asiasta on kuulunut myös toisenlaista näkemystä. Herää kysymys 

ovatko tiedot aina paikkansa pitäviä? Voimmeko luottaa valtuutettuina Savonlinnan kaupungin 

neuvottelukulttuuriin ja sen toimivuuteen. Olemmeko uskottavalla pohjalla tiedottamisen suhteen ja 

saammeko oikeaa tietoa, oikeaan aikaan. 

Kuntalaki § 110:n mukaan talousarvion tulee pohjautua todellisiin kuluihin, joten ennusteen ollessa 

toisenlainen mitä kaupunginhallituksen esitys on, joten minun esitykseni pohjautui todellisiin tietoihin. 

Tällä tavoin haluan kyseenalaistaa nämä miljoonaluokan säästötavoitteet ja palvelujen heikennykset. 

 

 


